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Vragen het lid Albert de Vries (PvdA) aan de Minister voor Wonen en 
Rijksdienst over de PUR-schuimproblematiek (ingezonden 30 januari 2014). 

Vraag 1
Kent u de «Roadmap on Substances of very high concern» van de Europese 
Unie?1 

Vraag 2
Wat is uw mening over het feit dat grondstoffen van PUR-schuimisolatie, 
zoals isocynaat, benoemd worden als «substance of very high concern»? 

Vraag 3
Was bij u of uw ministerie de inhoud van deze «roadmap» bekend toen u de 
Gezondheidsraad vroeg om PUR-isolatie te onderzoeken? Zo ja, kunt u 
toelichten welke rol deze informatie had bij de onderzoeksopdracht? Zo nee, 
is de informatie uit deze «roadmap» dan aanleiding voor nader onderzoek?

1 http://register.consilium.europa.eu/doc/
srv?l=EN&t=PDF&gc=true&sc=false&f=ST%205867%202013%20INIT&r=http%3A%2F%2Fregister.consilium.europ
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